
                                          
 
 
Za 23. Sejo občinskega sveta, ki je 20. Oktobra 2021, daje občinski svetnik Valerij Grašič, iz NSi 
Šenčur, sledeče predloge , pobude in vprašanja: 
 

1. Kolesarska steza pri letališču 
Predlog: da se pri kolesarski stezi Letališče Brnik Šenčur, iz smeri letališča, umakne tabla 
prepovedano za kolesarje. 
 
Obrazložitev: Po dolgem pričakovanju smo kolesarsko stezo le dobili. Uspeh je tako na strani občine, 
župana, naših občanov, kot tudi po posredovanju ministra za infrastrukturo Jerneja Vrtovca (NSi). 
Vendar, omejitev na eni strani je še znak za prepoved. 
 

   

            
 

2. Krvavški vodovod 
Predlog: Prosimo za jasno pojasnilo kakšno je stanje, kakšni so plani, ter kako bi to uredili, da ne bo v 
bodoče prihajalo do takšnih zadev po medijih. 
 
Obrazložitev: v medijih se pojavlja informacija, da je projekt ogrožen. Tudi je prihajalo do informacij, 
da bo občina Cerklje izterjala denar. 
 
Primer članka 
https://www.gorenjskiglas.si/article/20210831/C/210839976/1019/je-krvavski-vodovod-ogrozen 
 
 

https://www.gorenjskiglas.si/article/20210831/C/210839976/1019/je-krvavski-vodovod-ogrozen


 
 
 
 
 
 
Šenčur, 20. oktober 2021     Valerij Grašič, v imenu NSi Šenčur 
 


